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Endeligt svar på spørgsmål fra Heidi Bank (V) stillet den 1. juli 2021.  

Spørgsmål nr. 634: 

”Det nævnes i ministerens svar på ERU alm. del – spørgsmål 479 (side 2, 3. afsnit), at 

på ”baggrund af misforståelse” indgik virksomhedens muligheder for at søge om kom-
pensation ikke i Transport- og Boligministeriets arbejde med aktstykke 170. Hvori be-

står misforståelsen, når Transport- og Boligministeriet allerede i november 2020 var i 

dialog med Erhvervsministeriet vedr. lejeudsættelse?” 

Svar: 

Fonden Fristaden Christiania rettede 2. november 2020 henvendelse til Bygningssty-

relsen. Fonden oplyste, at det, grundet den særlige fællesskabsstruktur på Christiania, 

var umuligt for Christiania at få del i de mange hjælpepakker, som regeringen havde 

stillet til rådighed. Som det fremgår af mit svar på ERU alm. del – spørgsmål 479, op-

stod der i den efterfølgende dialog mellem Transport- og Boligministeriet og Erhvervs-

ministeriet en misforståelse, som førte til, at virksomhedernes muligheder for at søge 

om kompensation ikke indgik i Transport- og Boligministeriets arbejde med aktstykke 

170. Misforståelsen drejede sig om, i hvilket omfang de forhold, som Fonden Fristaden 

Christiana havde oplyst, var korrekte fsva. virksomheder på Christiania. 

 

Med venlig hilsen 

Kaare Dybvad Bek 
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